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大家好！我的名字是开文，今天我要介绍野外救火工作！四月十三号我完成了我的

野外救火员的训练，现在我跟你分享一下我的训练。 

在那个星期我学了很多其中有：火的习性, 救火员的工具, 救火隊的组成野外救火不

同的单位, 求生技能, 野外救火的历史和更多有用的信息。需要知道这些東西才能成

为一个成功的消防员。 

还有消防员必需要有很好的身体。看火灾的情况，有时候得连续工作十六个小时。

野外救火工作最重要的部分是安全。有很多的规则就是为了要让大家安全。救火的

时候你得遵循这些规则。有十个工序规则，和十八个特别情形的规则，这些规则都

很重要。 

野外救火员有很多的交通工具支援他们，他们有卡车，救火车，直升机和很多的飞

机。最大的飞机能装放一万二千加仑的水。有时候他们为了控制主要的火，还会再

放火来救火。 

紧急的时候你应该设置你的避火處。你的避火處可以保护你不要受到火的辐射。找

一个安全场所然后设置你的避火處。 

野外救火和建筑物滅火不一样。两个都很危险，可是你应该知道不同。在美国野外

救火是第三个最危险的工作。第一个和第二个工作是打渔和伐木可是你工作的环境

和救火完全相反。这些工作都很需要技能，但野外救火要有不同的技能。你得知道

地形和天气的变化，才能明白火会往哪 个方烧。￼ 

糟糕！我时间不够了！对不起，我说得太多了。下次我再告诉大家火的习性。 

Hello everyone! My name is Kevin, today I want to tell you about wilderness firefighting. April 13 I 
completed my wilderness firefighting training, now I will teach you a little bit of my training.  
 
During that week I studied: fire behavior, firefighter tools, firefighter chain of command, firefighting units, 
survival skills, the history of firefighting, and more useful information you need to know to be capable of 
success. 

Another think you need is to be physically fit. According to the fire, sometimes you must work sixteen 
hours straight. The most important part of wilderness firefighting is safety. There are many rules for the 
purpose of being safe. When fighting fire you should abide by these rules. There are ten rules for work 
procedures and eighteen rules for situational awareness, they are all extremely crucial.  
 
Wilderness firefighters have a lot of vehicle support. They have trucks, fire engines, helicopters, and lots 
of airplanes. The biggest plane can drop 12,000 gallons of water. Sometimes they use fire to suffocate the 
original fire.  

In times of emergency, you should deploy your fire shelter. Your fire shelter can protect you against 
radiant heat. Find a safe location to set up your fire shelter.  
 



Wilderness firefighting and structural firefighting are not the same. Both have a lot of danger, but you 
should know the difference. In the United States wildland firefighting is the third most dangerous job after 
logging and fishing, but you work in very opposite environments. Both are very demanding. Wildland 
firefighting requires a different skill. You need to understand topography and weather patterns in order to 
predict the fire. 
 
Oh no! It looks like I’ve run out of time. Sorry, I talk too much. Next week I will talk about fire behavior. 
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